
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 

18. LEDNA 2024, 13.00, ZASEDACÍ MÍSTNOST REKTORA, REKTORÁT JAMU A
ONLINE 

Přítomni: 

MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. (předseda AS JAMU), BcA. Hana 
Haničincová (místopředsedkyně AS JAMU), MgA. Daniela Peclová (tajemnice AS JAMU), 
MgA. Lucie Abou (online), MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Vít Spilka, MgA. Petr 
Vašků, Mgr. Petr Svozílek, Mgr. Andrea Jochmanová, Ph.D. (online) 

Omluveni: 

doc. Jakub Klecker, prof. Jan Jiraský, MgA. Filip Urban 

Hosté: 

MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), Ing. Dana Horníčková (kvestorka), prof. Ivo Medek 
(prorektor pro strategie), prof. Barbara Maria Willi (děkanka HF JAMU) 

Program: 

1) Schvalování Plánu realizace Strategického záměru Janáčkovy akademie múzických
umění pro rok 2024

2) Různé

Zahájení 

Předseda AS JAMU Martin Hroch zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory 
a hosty. Přítomno bylo 9 senátorů, z toho dvě senátorky online. Předseda konstatoval, že 
zasedání AS JAMU bylo svoláno dle všech náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS 
JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví tajemnice AS JAMU. Seznámil 
senátory AS JAMU s programem zasedání, který byl jednomyslně schválen všemi přítomnými 
senátory. 

1. Schvalování Plánu realizace Strategického záměru Janáčkovy akademie
múzických umění pro rok 2024

Předseda AS JAMU vyzval prof. Medka na úvod, aby stručně představil Plán realizace 
Strategického záměru JAMU. Pror. Medek vysvětlil, že se jedná o každoroční aktivitu, díky 
možnému pozdějšímu odeslání na MŠMT byly zahrnuty body, které vznikly v posledním 
kvartále roku 2023 (nové projekty, NPO, Green Deal, kyberbezpečnost apod.). Struktura 
kopíruje Strategický záměr JAMU. Plán realizace byl tvořen na základě podkladů z fakult. 
Senátorka Vodičková poukázala na úpravy v textu (str. 9 oprava na České centrum v Paříži, 
str. 8 chybějící slovo soutěž, str. 24. Studio Marta – velké S). Dále se dotázala, jak je Plán 
realizace naplňován a zda senát může být seznámen s tím, jak navržené činnosti proběhly. 
Chybí akční plán, jakým bude plán realizován i v souvislosti s kompetencemi prorektorů apod. 



Pror. Medek uvedl, že fakulty do konce února dodávají podklady, jak byl plán realizace 
z předešlého roku naplňován, tyto podklady pak může senát obdržet. Kvestorka Horníčková 
také uvedla, že je možné vše blíže specifikovat v závěrečné zprávě, která bude doplněna o 
konkrétní aktivity. Nicméně není dobré dávat jasné indikátory již do Plánu realizace. Rektor 
Michálek podporuje tento bod, jakými aktivitami je Plán realizace naplňován, kdy je potřeba 
tyto aktivity vyhodnocovat.  
Místopředsedkyně Haničincová se dotázala, zda ve formulaci PR strategie lze mít obecnější 
popis u zviditelňování studentů a pedagogů – text bude opraven.  
Tajemnice Peclová se zeptala, proč se uvažuje o zavádění AI do procesu vzdělávací činnosti, 
a ne i do administrativní činnosti. Kvestorka Horníčková uvedla, že se v tomto případě jedná o 
velmi finančně náročné řešení a je dobré počkat pár měsíců, kdy se objeví dostupné nástroje, 
které budeme moct využívat. Dále se tajemnice dotázala na znění v bodě 1.G v souvislosti 
s aliancí IN.TUNE, kde je uveden chybný rok a znění je nepřesné vzhledem k uzavření aliance 
na 4 roky – text bude opraven. 
Senátor Vašků pak dále poukázal na chyby ve zkratce NAÚ v textu – bude opraveno. 

Předseda ukončil rozpravu a vyzval přítomné senátory k hlasování. Schvalování Plánu 
realizace Strategického záměru Janáčkovy akademie múzických umění pro rok 2024 

Hlasovali pro: 9 

Hlasovali proti: 0 

Plán realizace byl schválen všemi přítomnými členy AS JAMU. 

2. Různé

Senátorka Vodičková poděkovala za rychlé vyjádření k tragickým událostem v na konci 
prosince a pro příště požádala předsedu o konzultaci se členy senátu. Předseda souhlasil 
s konzultací, z jeho pohledu bylo nutné reagovat ihned.  
Předseda AS JAMU Hroch se dotázal rektora JAMU ohledně strategie financování JAMU 
v následujících letech. Rektor JAMU uvedl, že strategie existuje, prosincové tragické události 
odsunuly veškerá jednání ohledně financování. Strategie je potřeba držet v jednotě všechny 
UVŠ a vyřešit otázky mezd. Rektor chce v této jednotě se všemi UVŠ i nadále pokračovat a 
aktivizovat všechny UVŠ a pokračovat v dialogu. Předseda poděkoval za vyjádření a požádal, 
zda by senát mohl dostávat aktuální informace ohledně vývoje jednání ohledně financování.  
Senátorka Vodičková seznámila senát s informacemi ohledně proběhlého setkání RVŠ, kde 
proběhlo poděkování JUDr. Valové za její činnost v rámci RVŠ. Naši zástupci jsou nyní 
rozděleni do komisí a čeká se na potvrzení všech komisí. 

Předseda AS JAMU všem poděkoval za účast a ukončil zasedání AS JAMU, další zasedání 
se bude konat v průběhu března 2024. 

V Brně dne 18. ledna 2024 

Zapsala: MgA. Daniela Peclová 

Verifikoval: MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. 




